
Protokół Nr LI/2022 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 29 grudnia 2022 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 12.05 a zakończono o godz. 16.00. 

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście: 

1. Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów 

2. Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów 

3. Kierownicy i pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Opatów 

 
  Porządek obrad sesji: 

  1. Otwarcie obrad sesji. 

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  4. Zatwierdzenie Protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

  5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowej i Miejsko – Gminnej Bibliotece 

Publicznej w Opatowie, 

b) wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania  opłat w 2023 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Opatów, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Lipnik 

zadania w zakresie  organizacji gminnych przewozów pasażerskich na liniach 

komunikacyjnych obejmujących swoim zasięgiem obszar Gminy Lipnik, Gminy 

Opatów i Gminy Klimontów, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Lipnik 

zadania w zakresie organizacji gminnych przewozów pasażerskich na liniach 

komunikacyjnych obejmującej swoim zasięgiem obszar Gminy Lipnik i Gminy 

Opatów, 
e) zmian w budżecie  Gminy Opatów na 2022 rok – projekt I, 

f) zmian w budżecie  Gminy Opatów na 2022 rok – projekt II, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na 

lata 2022 – 2023, 
h) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów spłaty lub 

rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

       6.  Uchwalenie budżetu Gminy na 2023 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Opatów na 2023 rok przez 

Skarbnika Gminy Opatów, 

b) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Kielcach w sprawie opinii o 

projekcie  uchwały budżetowej  Miasta i Gminy Opatów na 2023 rok, 

c) Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Kielcach w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i 

Gminy Opatów na 2023 rok, 

d) Przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opatów na 2023 rok, 

e) dyskusja, 

f) wystąpienie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów, 

g) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opatów na 2023 rok, 



h) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o 

projekcie uchwały  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i gminy Opatów na lata 2023 – 

2035,  

i) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2023 – 

2035, 

 7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy sesjami. 

 8. Interpelacje i zapytania radnych.  

 9. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

 10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

 

Ad.1. 
Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - dokonała otwarcia obrad LI 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie, a następnie powitała radnych Rady Miejskiej, Pana 

Burmistrza Grzegorza Gajewskiego, Pana Marcina Słapka – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Opatów,  pracowników Urzędu Miasta i Gminy oraz mieszkańców Miasta i Gminy 

Opatów. 

 

Ad.2. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - poprosiła radnych  

o zalogowanie się terminalami do systemu. Na podstawie listy obecności oraz zalogowanych 

terminali do systemu stwierdziła prawomocność obrad sesji. W sesji uczestniczy 12 radnych 

na ogólną liczbę 15 radnych. Wykaz zalogowanych terminali do systemu przedstawia 

załącznik  

Nr 1 do Protokołu. Lista ustalenia kworum stwierdzająca prawomocność obrad sesji 

przedstawia załącznik Nr 2 do Protokołu.  

 

Ad.3. 

Pani  radna  Beata  Górecka -  Przewodnicząca Rady  Miejskiej –  przedstawiła 

proponowany porządek obrad sesji w treści jw., wnosząc jednocześnie o wprowadzenie zmian 

do zaproponowanego porządku obrad sesji poprzez wprowadzenie w pkt. 5 ppkt. i) podjęcie 

uchwały w sprawie  wniesienia majątku trwałego w formie aportu do PGK i M Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Opatowie. 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego 

zaproponowany porządek obrad sesji po wprowadzonych zmianach, 12 głosami ,,za’’, 0 

głosów  ,,przeciwnych’’  

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Imienne 

głosowanie przyjęcia porządku obrad sesji przedstawia załącznik Nr 3 do Protokołu. 

 

Ad. 4. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała Radę, że 

uwagi do Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 02 grudnia 2022 roku nie wpłynęły.  

 

Rada Miejska zatwierdziła bez wniesienia uwag Protokół Nr L/2022 sesji Rady Miejskiej  

w Opatowie odbytej w dniu 02 grudnia 2022 roku, 12 głosami „za”, 0 głosów ,,przeciwnych’’  



i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Imienne 

głosowanie zatwierdzenia Protokołu przedstawia załącznik Nr 4 do Protokołu. 

Ad.5. 

 

a) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowej i Miejsko Gminnej Bibliotece 

Publicznej w Opatowie. 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę Nr LI/454/2022  

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowej i Miejsko Gminnej Bibliotece 

Publicznej w Opatowie , 12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymującymi się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 5 do Protokołu. 

 

 

b) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia planu 

finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opatów. 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę Nr LI/455/2022 , w 

sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Opatów,12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymującymi się’’, która 

stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 6 do Protokołu 

 

 

c) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Lipnik zadania 

w zakresie organizacji gminnych przewozów pasażerskich na liniach komunikacyjnych 

obejmujących swoim zasięgiem obszar Gminy Lipnik, Gminy Opatów i Gminy Klimontów. 

 

 



Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę Nr LI/456/2022 , w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Lipnik 

zadania w zakresie organizacji gminnych przewozów pasażerskich na liniach 

komunikacyjnych obejmujących swoim zasięgiem obszar Gminy Lipnik, Gminy Opatów i 

Gminy Klimontów,12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymującymi 

się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 7 

do Protokołu. 

 

 

d) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Lipnik zadania w 

zakresie organizacji gminnych przewozów pasażerskich na liniach komunikacyjnych obejmujących 

swoim zasięgiem obszar Gminy Lipnik i Gminy Opatów, 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/457/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia 

Gminie Lipnik zadania w zakresie organizacji gminnych przewozów pasażerskich na liniach 

komunikacyjnych obejmujących swoim zasięgiem obszar Gminy Lipnik i Gminy Opatów,, 12 

głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 8 do Protokołu. 

 

 
 

e) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok – projekt I.  
 

 

Pan Radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/458/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok – projekt I, 12 

głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 9 do Protokołu. 



 

 

f) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok – projekt II. 

Pan Radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/459/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok – projekt II, 12 

głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 10 do Protokołu. 
 

 

 

 

g) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały  

 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 

2022- 2023. 
 

 

Pan Radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/460/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opatów na lata 2022- 2023, 12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 11 do Protokołu. 
 

 

 

 

 

h) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów 

spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny. 
 

 

 

 



Pan Radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/461/2022 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminów spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, 12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 12 do Protokołu. 
 

 

 

i) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały 

wprowadzony do porządku obrad sesji w sprawie wniesienia majątku trwałego w formie 

aportu do P G K i M Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  w Opatowie. 
 

 

Pan Radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/462/2022 w sprawie wniesienia majątku trwałego w formie aportu do P G K i M Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością  w Opatowie, 12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 

0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 13 do Protokołu. 
 

 

 

 

               W tym miejscu p. Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach. 

                         Po wznowieniu obrad po przerwie kontynuowano obrady sesji. 

 

 

 

Ad.6 

Uchwalenie budżetu Gminy Opatów na 2023 rok: 

 

a) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie budżetu gminy Opatów na 2023 rok. 



 
b) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła Uchwałę Nr 153/2022  Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Kielcach z dnia 9 grudnia 2022 roku  w 

sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Opatów na 2023 rok. (stan 

zał. do Prot.) 

 

c) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła Uchwałę Nr 154/2022 VI        

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Opatów na 2023 rok. (stan zał. do Prot.) 

d)  Pan radny Jacek Cheba Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie – przedstawił pisemną pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały.(stan. zał. do Prot.). Ponadto podziękował p. Skarbnik w imieniu członków komisji 

za bardzo szczegółowe omówienie i przeanalizowanie projektu budżetu na posiedzeniu 

komisji.  

e) dyskusja 

 

       Pan Radny Andrzej Żychowski – zabierając głos powiedział, że wszystkie tematy były 

omówione     na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji. Natomiast chciałby jeszcze zadać kilka 

pytań. Powiedział że komisje jak i Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w 

sprawie budżetu i z tego trzeba się cieszyć. Jeśli chodzi o pytania zwrócił się do Burmistrza czy 

główne duże inwestycje będą oddane do użytku w roku 2023 ponieważ mieszkańcy o to pytają? Jeśli 

chodzi o rynek radny zapytał czy zapadliska które się pojawiły będą realizowane w ramach 

reklamacji? Następnie poruszył temat remontu dachu na Przychodni na ul. Słowackiego oraz zapytał o 

progi zwalniające na drodze prowadzącej do basenu który wkrótce będzie otwarty. Następnym 

tematem który poruszył to sport i rekreacja. Poinformował, iż są duże zmiany w Opatowskim Klubie 

Sportowym i czy te środki które są przewidziane w budżecie wystarczą czy trzeba będzie dołożyć. 

Następnie zapytał czy przewidziany jest duży remont  oczyszczalni ścieków. Ostatnim pytaniem było 

pytanie o obwodnicę miasta. Na tym zakończył wypowiedź. 

 

 

f)     Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – zabierając głos  podziękował p. Skarbnik 

oraz pracownikom za profesjonalne opracowanie kolejnego ale najtrudniejszego budżetu, z dużym 

zaangażowaniem i ogromnym wkładem pracy. Przekazał, iż te okoliczności zewnętrzne w których 

przyszło nam teraz żyć i funkcjonować stawiają nas w bardzo trudnej sytuacji, dodał że gmina ma 

bardzo dużo rozpoczętych inwestycji pod względem wartości są inwestycjami bez precedensu historii 

30 lat Opatowa. Poinformował że problemem z jakim boryka się gmina to nie pozyskanie środków, 

ale wkład własny do tych pozyskanych środków.  Powiedział że stąd częste prośby do Rady Miejskiej 

do p. Skarbnik by działać tak by bieżące wydatki nie obcinały nam tych inwestycji które są w 

realizacji i w przyszłości. Poinformował iż jest to pierwszy budżet w którym wydatki bieżące nie grają 

z dochodami. Niestety 300 tys zł nam zabrakło i w ciągu tego roku będziemy musieli to oddać. 

Główna przyczyna tego stanu rzeczy są rosnące koszty. Uważa że mimo wszystko gmina jest w niezłej 

sytuacji finansowej na rachunku mamy  8 mln. zł.  Patrzę perspektywicznie i wiem że nie możemy 

zrealizować wszystkich inwestycji. Są prowadzone rozmowy w sprawie zakupu ziem pod inwestycje, 

ale zderzamy się z dwoma sprawami pierwsza to taka ze mieszkańcy nie chcą sprzedawać po cenie 

operatu szacunkowego a gmina nie może kupić po cenie wyższej niż wynika to z operatu 

szacunkowego a druga jest taka ze nie stać jest gminę na to żeby w chwili obecnej skupić 15 h ziemi w 

jednym miejscu i ją odrolnić. Musimy szukać innych alternatyw. Ważne jest to jak i w tym budżecie 

oraz poprzednich budżetach ważne jest to aby nie zadłużać gminy. By wszystkie planowane 

inwestycje były zrealizowane przy jednoczesnym nie zwiększaniu zadłużenia gminy. Zadłużenie w 

miarę możliwości spłacamy jest ono mniejsze o 4 mln. zł mniejsze od tego które objęliśmy w roku 

2018. Jest to duży sukces. Następnie odniósł się do pytań  

p. radnego A. Żychowskiego poinformował, że termin oddania do użytku głównych inwestycji czyli 

Centrum Historii Templariuszy oraz basenu. Basen ma być oddany do użytku w lipcu 2023 roku,  

natomiast Centrum Templariuszy inwestycja będzie trwała kilka miesięcy i nie jest znany termin 



oddania, może uda się oddać w kwietniu 2024 roku. Dodał że jeśli chodzi o zapadliska na rynku 

gmina ma gwarancję i wiosną zostaną one usunięte na koszt wykonawcy. Jeśli chodzi o inwestycje 

remontu dachu Przychodni na ul. Słowackiego poinformował że na poprzedniej sesji usłyszał od 

radnego p. Rafała Schaba że pieniądze na dach są zabezpieczone natomiast nie jest to realizowane 

ponieważ to nie pomysł gminy i Burmistrza. Powiedział że jest to nie prawda ze względu na to ze na 

dzień dzisiejszy SPZOZ zabezpieczył kwotę 80 tys. zł. brakuje ok 100 tys. zł. Okazuje się że tych 

środków nie ma. Jeśli chodzi o progi zwalniające na osiedlu Nr 2 te inwestycje będą się nosiły z 

zamiarem wykonania kapitalnego wszystkich dróg na ul. Kopernika łącznie z budowa chodników a 

także starej drogi która prowadziła na Kanię. Droga będzie dostępna tylko dla pieszych. Przy tej 

inwestycji będą zainstalowane progi zwalniające na osiedlu Kopernika 2. Jeżeli chodzi o pytanie w 

sprawie środków na sport OKS. Poinformował, że jest w stałym kontakcie z zarządem. W najbliższym 

czasie OKS przeprowadzi przetarg na przebudowę i modernizację budynku klubu a także na budowę 

parkingu została przeznaczona kwota 240 tys. zł pochodząca z Lokalnej Grupy Działania. Jeśli chodzi 

o środki na działalność OKS do tej pory to kwota 160 tys. zł w skali roku mimo to efekt czysto 

sportowy jest bardzo słaby. Nie zamierzam ciąć środków natomiast moim obowiązkiem jest strać się 

by te pieniądze były wydatkowane efektywnie. OKS jest stowarzyszeniem, które może ubiegać się o 

środki gminne. Natomiast  są to środki publiczne i na komisji oświaty były poruszane problemy klubu. 

Odpowiadając na pytanie w sprawie remontu oczyszczalni ścieków poinformował ze remont na pewno 

musi być przeprowadzony. Jeśli chodzi o termin remontu niestety nie jest on jeszcze znany ponieważ 

Urząd Marszałkowski musi ogłosić konkursy na środki unijne. Remont oczyszczalni ruszy kiedy 

gmina dostanie duże środki którymi będziemy mogli sfinansować ten remont. Jeżeli chodzi o 

inwestycje związane z obwodnicą Opatowa rozmawiałem z dyrektorem GDDKIA wysłałem pismo do 

dyrektora mam nadzieję ze wszystko jest na dobrej drodze jeśli chodzi o włączenie gminy w realizację 

inwestycji związanych z budową obwodnicy(MOP).  Dodał, iż pragnie by radni poparli budżet na 

2023 rok jednocześnie podziękował za wszystko. 

  

 

                          Na tym zakończono omawianie tego pkt porządku obrad sesji. 

 

 

g) Rada Miejska podjęła w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę Nr LI/463/2022 w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opatów na 2023 rok 11 głosami ,,za’’, 0  głosów 

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. 

Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 14 do Protokołu. 
 

 

  

 W tym miejscu głos zabrał: 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów – podziękował p. 

przewodniczącej jak i wszystkim radnym którzy jednogłośnie poparli ten budżet. To jest 

wspólny sukces jak nasze miasto i gmina ma wyglądać za kilkanaście lat.  

 

h) Pani Martyna Rusak – Skarbnik gminy – przedstawiła uchwałę Nr 155/2022 VI Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 9 grudnia 2022 roku w 

sprawie opinii o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Opatów na lata 2023 – 2035. (stan. zał. do Prot.).   
 

 

 

 

 



i) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy Opatów – przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2023 – 2035. 

 

 

Pan Radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie - przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr LI/464/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2023 – 

2035, 10 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która 

stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 15 do 

Protokołu. 
 

 

 

Ad.7. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – przedstawiając sprawozdanie  

z działalności za okres pomiędzy sesjami poinformował, że w tym okresie zarówno on jak  

i jego Zastępca brali udział w następujących spotkaniach i wydarzeniach: poinformował, że 

jest to okres przedświąteczny w związku z czym odbył wiele spotkań związanych z tym 

okresem. Następnie wziął udział w gali rankingu gmin regionu świętokrzyskiego, odbyło się 

także spotkanie mikołajkowe z dziećmi na opatowskim rynku. Spotkanie z samorządowcami 

z terenu powiatu opatowskiego w sprawie Polskiego Ładu, udział w spotkaniu wigilijnym 

służb mundurowych. Odbyło się także spotkanie członków związku miast i gmin regionu 

świętokrzyskiego, spotkanie wigilijne w Środowiskowym Domu Samopomocy w Opatowie, 

spotkanie wigilijne w Starostwie Powiatowym w Opatowie. Najważniejszą sprawą teraz dla 

gminy to, że otrzymaliśmy pozwolenie na budowę basenu w Opatowie. Następnie bardzo 

podziękował strażakom ochotnikom za pomoc przy odśnieżeniu dachu na budynku 

przedszkola w Opatowie. 

 

 

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

 

Ad.8. 
Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 

interpelacje i zapytania radnych na piśmie nie wpłynęły.  

 

 

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

 

 

Ad.9. 
Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

 

W tym punkcie głos zabrali: 



 

Pani Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej W Opatowie – złożyła życzenia świąteczne i 

noworoczne dla mieszkańców Gminy Opatów  wszystkich  radnych a także pracowników Urzędu 

Miasta i Gminy.  

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – złożył również życzenia świąteczne i 

noworoczne dla mieszkańców, radnych i mieszkańców Gminy Opatów. 

 

 

Ad.10. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjętą formułą zakończyła 

obrady LI sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

   Protokołowała:                                                                              Przewodnicząca 

            Rady Miejskiej w Opatowie 

              (mgr Karolina Frejlich)        

                   (mgr Beata Górecka) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://transmisjaobrad.info/videos/10033/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie 


